
Møtereferat – Dialogmøte 
 

Faglig rådgivende utvalg og Verneområdestyret for Trollheimen 
 

 
Sted: Bortistu, Storlidalen 
Dato:14 november 2012 
Møtetid: 16.00 – 20.00 
 
 

 
 
Foredragsholdere: 
 
Hauke Haupts, Sør-Trøndelag Fylkeskommune 
Therese Hellqvist, Sør-Samisk museum og kultursenter 
 
 
 
Følgende møtte for Faglig rådgivende utvalg: 

 
Organisasjon Representant 

Forum for Natur og Friluftsliv (FNF) Møre og Romsdal        

Forum for Natur og Friluftsliv (FNF) Sør Trøndelag Asbjørn Hovdal 

Trondhjem Turistforening Johan Solberg 

Kristiansund og Nordmøre Turistforening Erik Gudmundsen 

Kraftregulantene Olav Helgemo 

Trollheimen Sitja Anna Kristine Renander 

Bondelagene Møre og Romsdal / Sør Trøndelag Oddvar Mikkelsen 

Bonde og Småbrukarlaget Jon Aalbu 

Sau- og Geitalslaget Solmund Solstad 

Grunneier Sør-Trøndelag Ola Bruholt 

Grunneier Møre og Romsdal Ola Langli 

NJFF (Oppdal JFF) Oddbjørn Klett 

Reiselivet i Sør-Trøndelag Tina Selbæk 

Destinasjon Kristiansund og Nordmøre as Roar Harsvik 

Opplev Trollheimen 
 



 
 
 
Følgende møtte fra Verneområdestyret: 
 
Navn       Representerer 

Mons Otnes      Surnadal kommune 
Ola T. Heggem     Rindal kommune 
Heidi Pawlik Carlson    Oppdal kommune 
Maja Britt Renander    Sametinget 
Gustav Kant       Sametinget 
Randi Walderhaug Frisvoll     Møre og Romsdal Fylkeskommune 
 
Fra administrasjon / SNO møtte: 
Hege Sæther Moen     Verneområdeforvalter Trollheimen 
Lars Olav Lund     SNO Trollheimen 
 
 
 
Sammenfatning av møtet 

 
- Faglig påfyll om kulturminner og kulturminneforvaltning, samt Sør-

Samisk senters registering av samiske kulturminner i Trollheimen årene 
2010 -2012. 

 
- Orientering om ny forvaltningsordning, Verneområdestyrets arbeid og 

Faglig Rådgivende Utvalgs rolle. 
 

- Orientering om forvaltningsplanarbeidet 
 
Tema til diskusjon: 
 

- VO sak 88/2012  VO`s sammensetning – mulig utvidelse med to 
grunneierrepresentanter. 

 
Faglig rådgivende utvalg gir tilbakemelding på at det er positivt og ønskelig å utvide 
med grunneierrepresentanter.  
 

- VO sak 89/2012 FRU`s sammensetning og rolle 
 

Faglig rådgivende utvalg gir tilbakemelding på at det er bra at utvalget ikke er for 
stort. Representantene fra reiselivet signaliserer at det kanskje kan være noen som 
er nærmere de praktiske forholdene ved forvaltningen som sitter i utvalget. 
 
Det understrekes at utvalget er representanter for sine grupper, og at de sammen 
med gruppene kan ha tema-møter med verneområdeforvalteren i saker som angår 
en gruppe.  
 

Oppsummert - et positivt møte med god dialog 


